
REFERAT

Emne

Dato

Bestyrelsesmøde

10.09.2022

Klokken

Sted

10.00 – 13.30

Rylevej 5, Agger

Referent

Referatdat

Rikke Have Lawaetz

10.09.2022

Deltagere:       Michael A. Bank, Grete Johansen, Kristian Mark, Erling Skovsbøll, Rikke Lawaetz 
Fraværende: Ingen

Dagsorden:

1. Opfølgning fra sidste møde (generalforsamling)
Afblænding af veje: Nærmere belysning af vilkår herfor og deraf følgende konkretisering af
muligheder

2. Vedligehold af medlemsliste
3. Indhold af velkomstbrev og procedure for udsendelse inkl. kontingent
4. Præcisering af forretningsorden for bestyrelsen
5. Økonomisk status
6. Indkomne forslag, kommentarer eller forespørgsler fra grundejere
7. Dato for næste møde med foreløbige punkter
8. Eventuelt

1. Opfølgning fra sidste møde – Afblænding af veje

Det blev på seneste generalforsamling vedtaget ved afstemning, at bestyrelsen skulle
arbejde videre med forslaget om

”Ønske om at få Bekkasinvej, Isfuglevej, Sivsangervej og Blishønevej lavet om til blinde
veje med T-vendeplads på Blishønevej. Selvfølgelig så folk fortsat kan passere gående
såvel som cyklende, som det er nu, hvor Blishønevej ender ud i Mågevej. Dette vil kunne
skabe ro, især hvad farten angår og mindre støv fra vejene. Desuden vil veje og rabatter
heller ikke blive så hullede og ødelagte”.

Bestyrelsen havde forinden været i dialog med kommunen, som vurderede, at vejarealerne
ikke var store nok til at lave vendepladser, som kommunen stiller krav om i forhold til
adgangsveje for renovation samt redningskøretøjer.

Bestyrelsen har nu drøftet afblænding af de ovennævnte veje.

Målet er at finde ud af, hvad vilkårene er for at få blændet Sivsangervej, Isfuglevej og

Bekkasinvej af og etableret vendepladser. Erling vil kontakte Thisted Kommune med henblik

på at få beskrevet kommunens specifikke krav til vendepladser. (Bestyrelsen er i besiddelse

af kommunens brochure om affaldssortering, hvor der er angivet krav til vendepladser.) På

baggrund af kommunens tilbagemelding vil bestyrelsen konkretisere, hvilket arbejde der er

nødvendigt at få udført og udgifterne hertil.

www.agger-ans.dkGrundejerforeningen for Agger nordre sommerhusområde
Referat fra bestyrelsesmøde den 10. september 2022 Side 1 af 3



1. Opfølgning fra sidste møde – facebookgruppe

Bestyrelsen kan godt se et perspektiv i at have en gruppe, men har brug for at arbejde

videre med det: Hvem skal være administrator og hvordan ændrer man det, hvis

vedkommende eksempelvis sælger sit sommerhus. Michael undersøger nærmere.

2. Vedligehold af medlemsliste

Bestyrelsen har gennemgået medlemslisten, som er blevet opdateret - Rikke udsender

velkomstbrev til henholdsvis Mågevej 37 og Isfuglevej 24.

3. Indhold af velkomstbrev og procedure for udsendelse inkl. kontingent

Indhold af velkomstbrev er gennemgået og godkendt. Grethe udtænker en effek-

tivisering af arbejdsgangen for kontingentopkrævning, som godkendes på

næste bestyrelsesmøde.

4. Præcisering af forretningsorden for bestyrelsen

Forretningsordenen - §7 om tilskud til diverse projekter i sommerhusområdet - tilføjes “

Kasserer tager kontakt til sponsoratmodtagerer omkring pengeoverførsel” og §6, stk 1

tilføjes: “Formanden ajourfører løbende medlemsliste, når kasserer har modtaget

medlemskontingent fra nye medlemmer.”

5. Økonomisk status

Pt. råder bestyrelsen over kr. 143.471,65. Grethe undrer sig over, at der ved mange

betalinger skal betales et gebyr på kr. 20,00 og vil derfor tage kontakt til Sparekassen

Thy. Grethe har været i dialog med tidligere kasserer for at sikre, at regnskabet er

overleveret korrekt.

6. Indkomne forslag, kommentarer eller forespørgsler fra grundejere
Vi har modtaget nedenstående henvendelse fra et medlem:

1. Hvilken funktion har en områdeformand (som der er to af)?

Jvf. forretningsorden §6, stk4 om områdeformænd er deres funktion at have løbende

kontakt til kommunen og andre interessenter vedr. praktiske forhold i foreningen.

2.Udover dette ser det ud til at der ikke er valgt en erstatnings"revisor" for Grete Johansen.

Er det en forglemmelse eller er det besluttet (udenfor referat), at der fremover alene skal

være 1 revisor?

Jvf. referatet fra seneste generalforsamling d. 20.05.22 er Lars Møller valgt til revisor for

to år.
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3. Modtager alle bestyrelsesmedlemmer de henvendelser som sendes til

bestyrelsen@agger-ans? Ja, alle bestyrelsesmedlemmer modtager alle beskeder

7. Dato for næste bestyrelsesmøde med foreløbige punkter

lørdag d. 17.12.22 kl. 09.00-12.00:

● Afblænding af veje - hvad er status efter at have talt med kommunen?
● Forslag til arbejdsgang vedr. kontingentopkrævning
● Gebyr på betalinger - Hvad har Grete fundet ud af?

8. Eventuelt

Chikane på Fuglsøvej ved Sivsangervej - der er udfordringer, da grus ligger meget ujævnt

fordelt. Der er ligeledes dårlige oversigtsforhold på hjørnet mellem Fuglsøvej og Spovevej

grundet hyben, som vokser ud over kørebanen. Der er en gammel aftale med kommunen

om, at grundejerne skal sørge for at holde bevoksningen nede.
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